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Protokoll fört vid Långvinds samfällighetsförenings årsstämma 2014  
 
Protokollstyp Referatprotokoll för Långvinds samfällighetsförening 
Möte  Ordinarie årsstämma  
Plats Kolhuset, Långvindsbruk, Enånger 
Dag och tid Söndag 20 juli 2014, klockan 15.00–18.15 
Närvarande Enligt bilagd röstlängd: 90 representanter för fastigheter etapp 1 och 9 representanter för 

fastigheter etapp 2. Totalt var cirka 150 personer närvarande. 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden för Långvinds samfällighetsförening, Torbjörn Englund, hälsade alla närvarande välkomna till 
2014 års stämma och förklarade stämman öppnad. 
 
§ 2 Godkännande av dagordningen 
Stämman beslutade 
att godkänna föreslagen dagordning. 
 
§ 3 Val av ordförande för stämman 
Jörgen Bengtson föreslogs som ordförande för stämman. 
 
Stämman beslutade 
att till ordförande för stämman välja Jörgen Bengtson. 
 
§ 4 Val av sekreterare för stämman 
Margaretha Holmgren föreslogs som sekreterare för stämman. 
 
Stämman beslutade 
att till sekreterare för stämman välja Margaretha Holmgren. 
 
§ 5 Val av två justerare, tillika rösträknare 
Inger Backman och Ove Westerlund föreslogs som justerare tillika rösträknare.  
 
Stämman beslutade 
att till justerare och rösträknare välja Inger Backman och Ove Westerlund. 
 
§ 6 Fastställande av röstlängd 
99 fastigheter var närvarande, varav 90 från Etapp 1 och 9 från Etapp 2 (Korsholmen). 
 
Stämman beslutade 
att låta den registrering som skett av närvarande medlemmar samt fullmakter ligga till grund för röstlängd 
(bilaga § 6); 
att justera röstlängden under stämman om behov därav uppkommer. 
 
§ 7 Stämmans behöriga utlysande 
Stadgarna säger att personlig kallelse ska utgå till medlemmarna minst 14 dagar före stämman.  
Kallelsen har skickat ut den 1 juli 2014 med e-post till alla som anmält en e-postadress och samma dag till 
övriga med vanlig post. Kallelse och övriga handlingar har även funnits tillgängliga på webbplatsen 
www.langvind.se och på föreningens anslagstavla i Långvinds fritidsområde från 2 juli 2014. 
  
Stämman beslutade 
att årsstämman är behörigen utlyst. 
 
§ 8 Verksamhetsberättelse och revisionsberättelse  
Styrelseordförande Torbjörn Englund föredrog verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2013/2014, som i 
sin helhet finns i Långvindsbrevet nummer 2, juni 2014, samt presenterade styrelse, verksamhetsansvariga 
och hemsidesansvarig. 
 
Styrelsen har under verksamhetsåret haft sju ordinarie möten samt därutöver ett antal extrainkallade 
arbetsmöten. 
 
Ordföranden betonade särskilt den väl genomförda och uppskattade tennisskolan med 54 deltagare och 
riktade ett tack till arrangörerna, Kurt Jansson och Björn Bergström. 
 
I övrigt refererades till särskilda rapporter beträffande skogen, vattnet och vägarna. 
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Kassören Sven Sjöberg presenterade resultat- och balansräkning för 2013/2014, vilken i sin helhet finns i 
Långvindsbrevet nummer 2, juni 2014. En nyhet för året är att resultatet per gemensamhetsanläggning (GA) 
därutöver redovisas separat, vilket ger en direkt inblick i respektive gemensamhetsanläggnings ekonomi. 
 
På intäktssidan för GA 2 markerades särskilt de ersättningar som inkommit för markavsättning till naturreservat 
(Naturvårdsverket, 715 000 kronor) samt för försäljning av skog (128 000 kronor), vilket medförde att resultatet 
före fondavsättningar överstiger budget med cirka 765 000 kronor.  
 
I budget för kommande år har föreslagits att intäkten från Naturvårdsverket används för fondavsättningar till 
vintervattensystemet. Domaren i vattenmålet har rådfrågats och meddelat att det är enligt gällande förrättning 
att disponera dessa medel efter eget gottfinnande. 
 
De totala kostnaderna blev 107 000 kronor högre än budget, framför allt på grund av extra kostnader för 
rensning efter skogsavverkning, upprustning av sommarbutiken samt reparation av vattenverket. 
 
Det negativa resultatet på vattenverket kunde ha skrivits av som en investering, men styrelsen har valt att ta 
detta som en engångskostnad. 
 
Fråga: Vad används klubbstugan till? 
Svar från Sven Sjöberg: I första hand som möteslokal för styrelse och kommittéer. 
 
Frågor från Björn Bergström, Älgstigen: 
1. Var i resultaträkningen återfinns det kommunala bidraget på cirka 30 000 kronor? 
Svar från Sven Sjöberg: Det kommunala bidraget och bidraget från Trafikverket är sammanförda till en 
gemensam post. 
 
2. Vilka ersättningar utöver de av stämman 2013 beslutade har styrelsen beviljat sig själva? 
Svar från Sven Sjöberg: För arbeten med vattensystemet (bland annat sökning och reparation av läckor) har 
utgått en ersättning på 100 kronor per timma. All ersättning av detta slag är alltid beslutad av styrelsen före 
uppdragets påbörjande. För redovisningstjänster utförda av kassören har beviljats en ersättning på 19 000 
kronor. 
 
Fråga från Rolf Tjäder, Tjäderstigen: 
Varför är, efter justering av vägavgifterna, budgeterat driftbidrag för Snäckenvägen cirka 35 000 kronor lägre 
än förra årets utfall? 
 
Svar från Sven Sjöberg: Avsikten med den högre siffran för förra året var att även täcka de förluster som 
ackumulerats. Det nya budgeterade beloppet är anpassat till de verkliga avgifter som ska betalas för 
Snäckenvägen. 
 
Diskussion uppstod angående vägavgifter för sommarboende kontra fastboende och det konstaterades att 
fördelningen är korrekt enligt gällande förrättning. 
 
Revisionsberättelsen, utfärdad av revisorerna Peter Grönström och Anders Järnkrok, lästes upp av Jörgen 
Bengtson. Berättelsen rekommenderar ansvarsfrihet för styrelsen för räkenskapsåret 2013-05-01–2014-04-30.  
 
Stämman beslutade enhälligt 
att lägga styrelsens årsberättelse (bilaga § 8:1) till handlingarna; 
att lägga revisorernas berättelse (bilaga § 8:2) till handlingarna. 
 
§ 9 Ansvarsfrihet för styrelsen 
Stämman beslutade enhälligt 
att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2013/2014.  
 
§ 10 Rapporter 
a. Tillsyningsman 
Anders Kjellman presenterade styrelsens förslag på ny tillsyningsman, Sune Ek, Sikstigen 1. Utarbetandet av 
en befattningsbeskrivning har påbörjats. Den nye tillsyningsmannen utses av styrelsen. 
 
Inlägg av Rolf Tjäder, Tjäderstigen: 
Mycket bra beslut. 
 
Stämman beslutade 
att lägga rapporten till handlingarna. 
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b. Snäckenvägens samfällighetsförening 
Snäckenvägens samfällighetsförenings ordförande Mats Persson, Långvinds Bruk, redogjorde för fortsatt 
förbättring av Snäckenvägen. 1,5 kilometer av vägen upprustades 2009 efter samråd med medlemmarna i 
Långvinds samfällighetsförening för en kostnad av två miljoner kronor, i vilket ingick ett bidrag från staten på 
800 000 kronor. Detta ansågs vara ett bra beslut och alla blev nöjda. Nu är en förbättring av ytterligare 1,5 
kilometer, med början från korsningen mot allmänna vägen i Långvindsbruk, planerad. Investeringspengar 
behöver först komma in, för att man ska kunna starta projektet, vilket beräknas kunna ske om cirka två år. 
 
Fråga från Kristina Songfors, Tjäderstigen: 
Kan tunga fordon för skogsavverkning och timmertransport ha förorsakat de allvarliga skador som uppkommit 
på vägen och i så fall bli ersättningsskyldiga för detta. 
 
Svar från Mats Persson: 
Vid den ursprungliga asfalteringen av vägavsnittet fästes inte tillräckligt avseende vid underlagets beskaffenhet 
för att klara tyngre transporter. Timmertransporterna bär därför inte hela ansvaret för vägens dåliga tillstånd, 
som för övrigt varit dåligt de senaste 25 åren. Vid den senaste upprustningen 2009 gjordes avsevärda 
underlagsförbättringar på det då aktuella avsnittet. 
 
Någon påpekades det äventyrliga med att färdas på vägen med bil vintertid. 
 
En man på Falkstigen ansåg att man som alltid ska anpassa farten efter väglaget. 
 
Fråga från Rolf Persson, Älgstigen: 
Eftersom Långvinds samfällighetsförening har ett majoritetsandelstag i vägsamfälligheten, bör ett beslut om 
nytt upprustningsprojektet föregås av ett stämmobeslut i Långvinds samfällighetsförening. 
 
Svar från Mats Persson: 
Inget startbeslut är taget, endast ett beslut att fortsätta med projekteringen. Beräknade kostnader kommer 
sedan att presenteras på ett årsmöte, där Långvinds samfällighetsförening med cirka 90 procent 
röstdeltagande har motsvarande inflytande. 
 
Stämman beslutade 
att lägga rapporten till handlingarna. 
 
c. Naturreservatet 
Torbjörn Englund rapporterade att ett informationsmöte om kommande naturreservat i Långvind kommer att 
hållas den 11 augusti klockan 10.00 i Kolhuset, Långvindsbruk. 
 
Stämman beslutade 
att lägga rapporten till handlingarna. 
 
d. Vintervattenprojektet 
Torbjörn Englund redogjorde för det aktuella läget . Alla legala beslut finns nu på plats. Arbete pågår med 
anbudsutvärdering samt förhandlingar om omfattning, tekniska lösningar och tider för genomförandet. Anbud 
bedöms ligga inom budgetramen på 7,5 miljoner kronor. 
 
Anbuden anger projektstart planerad till oktober 2014 och färdigställande under våren 2015, då alla 
vattenledningar ska finnas på plats. 
 
Förslag finns på att kanalisation för optofiber (bredband) läggs ner samtidigt med grävningen för 
vattenledningar. Detta medför en extra kostnad, som på sikt ska betalas av kommunala Fiberstaden AB. 
Bolaget har i dagsläget inte ekonomiska resurserna för detta men vill ha en fiberoptisk bredbandsutbyggnad i 
fritidsområdet.  
 
Ett extra Långvindsbrev med ytterligare information om projektets fortskridande kommer att skickas ut senare i 
höst. 
 
Fråga från Bengt Eriksson, Älgstigen: 
Finns en projektgrupp tillsatt för detta? 
 
Svar från Torbjörn Englund: 
Hittills har projektarbetet utförts av en arbetsgrupp inom styrelsen samt med personer med kompetens inom 
området. En projektgrupp ska dock tillsättas. Den kommer att presenteras i ett extra Långvindsbrev, som 
beräknas komma under augusti-september. 
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Fråga från Bengt Eriksson, Älgstigen: 
Med hänsyn till framtiden och kommande EU-direktiv samt Hav och vattenmyndighetens krav att skydda hav 
och insjöar bör man fundera över avloppshantering och varför har inte styrelsen tagit hänsyn till detta i 
planeringen, till exempel genom nedläggning av pluggade avloppsrör att användas för framtida gemensam 
vatten- och avloppsanläggning? 
 
Svar från Jörgen Bengtson: 
Frågeställningen finns med bland motionerna och är där besvarad av styrelsen, varför den hänskjuts till detta 
avsnitt. Rapporten från styrelsen enligt ovan lämnas utifrån mandat från föregående årsstämma. Erfarenheter 
från andra liknande fritidsområden, där kommunalt vatten förlagts, pekar på avsevärt högre kostnader än vad 
som Långvinds samfällighetsförening kan åstadkomma i egen regi. Vintervatten är för övrigt en självklarhet om 
nyprojektering av ett fritidsområde görs idag. 
 
Fråga från Rolf Tjäder, Tjäderstigen: 
Varför inte ta hit en expert på att anlägga vintervatten och avloppsledningar med isolerade lådor, som inte 
kräver nedgrävning till frostfritt djup. Jag frågade för två år sedan och fick då nekande svar.  
 
Svar från Torbjörn Englund: 
Styrelsen har tidigare varit i kontakt med en sådan leverantör. Den tekniska lösningen är inte aktuell för 
Långvind, eftersom det inte finns något krav på gemensamt avlopp. Kostnaden för denna tekniska lösning är 
avsevärt högre än att gräva till frostfritt djup. Styrelsen har även avrapporterat detta på tidigare stämma. 
 
Svar från Bo Sjöberg: 
Enligt entreprenörer i branschen innebär förläggning i lådor av detta slag att varmt returvatten/avloppsvatten 
måste finnas i anslutning, annars är det elkabel som gäller med påföljande hög driftskostnad. Om man ska 
installera gemensamt avlopp krävs stora investeringar, bland annat installation av cirka 58 avloppspumpar. Det 
finns inga krav i dag på gemensamt avloppssystem i Långvinds fritidsområde och inte heller någon recipient i 
närområdet. 
 
Svar från Bengt Eriksson: 
Det är inte aktuellt med 58 pumpar nu men kan bli i framtiden om pluggad avloppsledning finns och om 
kommunen tar beslut om gemensamt nät. 
 
Svar från Sven Sjöberg: 
Styrelsen har kontaktat Hudiksvalls kommun i ärendet, och fått svaret att det finns inga planer inom 
överskådlig framtid på gemensamt vatten och/eller avlopp inom området på grund av att andelen fastboende 
inte motiverar detta. Om förhållandena ändras, så att kommunen senare kräver detta, måste kommunen lösa 
in vårt system och lägga ner nytt, gemensamt vatten- och avloppssystem. Tvåkammarbrunnar anses i 
dagsläget räcka till för tvättvatten och septiktankar för toalettbruk. Vi kan inte spekulera om framtiden och låta 
det påverka besluten. Inga tillfrågade entreprenörer förordar isolerade ledningar och det är ingen större 
skillnad i grävkostnad.  
 
Anders Kjellman informerade att det finns växande intresse och utförandemöjligheter för förläggning av 
optofiber för bredband. Beträffande beslut angående förläggning av kanalisation och fiberkabel samt ekonomi 
för detta, kommer föreningen att samråda med Fiberstaden AB och lämna besked i kommande Långvindsbrev.  
 
Fråga från Johanna Olsson, Harstigen: 
Vad gäller då för de hushåll som redan har indraget vintervatten? 
 
Svar från Anders Kjellman: 
Vi kommer att titta på lösningar för detta tillsammans med Fiberstaden AB. 
 
Stämman beslutade 
att lägga rapporterna till handlingarna; 
att klockan 16.28 ajournera mötet till klockan 17.00 för kaffeservering. 
 
§ 11 Framställningar från styrelsen samt motioner från medlemmarna 
Förslag från styrelsen 
Förslagen i sin helhet finns angivna i Långvindsbrev nummer 2, 2014. 
 
1. Stadgeändring 
Styrelsens förslag är att styrelsen ska bestå av minst 5 och högst 12 ledamöter. Denna stadgeändring kan inte 
gälla förrän besluts tagit på två stämmor och dessutom ska ett positivt beslut skickas till Lantmäteriet för slutligt 
godkännande. 
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Fråga från Jörgen Bengtson: 
Det är vanligt i föreningar med ojämnt antal ledamöter. Är det styrelsens avsikt att kunna ha jämnt antal 
ledamöter? 
 
Svar från Torbjörn Englund: 
Ja. 
 
Stämman beslutade  
att ändra stadgarna enligt styrelsens förslag. 
 
2. Nya toaletter på Snäcken och i sommarbutiken 
Styrelsens förslag på toalett med septiktank på Snäcken och en publik toalett i anslutning till sommarbutiken 
diskuterades. Förslag kom upp på att även utreda hur en förbränningstoalett skulle fungera. 
 
Fråga från Björn Bergström, Älgstigen: 
Vad är kostnaden för den lösning som finns i dag jämfört med styrelsens förslag med en beräknad kostnad av 
150 000–250 000 kronor per toalett?  
 
Svar från Torbjörn Englund: 
Tömningen kostar ungefär 10 000 kronor per år. Tänkbar möjlighet är att ta betalt för toalettbesök, eftersom 
det sommartid kommer många utomstående besökare. 
 
Inlägg från Mats Dahlberg, Rådjursstigen: 
Man måste också ta hänsyn till att städning av ”offentliga” toaletter måste utföras. 
 
Inlägg från Gunilla Tjäder, Tjäderstigen: 
Nya regler gäller för slamtömning och måste beaktas. Förordar ökad ersättning till den som tömmer tunnorna. 
 
Inlägg från Barbro Olsson, Ejderstigen: 
Undersök om det finns andra alternativ att tillgå. 
 
Öppen diskussion utbröt kring frågor som ”kan man verkligen ta betalt av badgäster”, ”ingrepp i naturen för 
förläggning av stora tankar”, ”vem är beredd att mot låg ersättning ta på sig jobbet med tömning” etcetera. 
 
Stämman beslutade  
ge styrelsen i uppdrag att gå vidare i ärendet med nya toaletter på Snäcken och i anslutning till 
sommarbutiken, att utvärdera alternativa lösningar och redovisa detta på nästa årsstämma. 
 
Motioner från medlemmarna 
Motionerna i sin helhet tillsammans med styrelsens svar finns i Långvindsbrev nummer 2, 2014 
 
1. Långvinds skogspolicy 
Motion av Owe Tollbring. Anders Björkman meddelade att nuvarande skogspolicy gäller hela området även om 
avsteg gjorts i vissa sjönära områden. 
 
Stämman beslutade  
att med styrelsens yttrande, som har ett förtydligande om skogspolicyn, anse motionen besvarad. 
 
2. Kommande vintervatten 
Motion av Lena och Bengt Eriksson. Motionens innehåll togs upp av Bengt Eriksson under § 10. 
 
Fråga från Magnus Kempe, Renlavsstigen: 
Vilken entreprenadform är det som kommer att gälla för genomförandet?  
 
Svar från Torbjörn Englund: 
Anbuden innehåller såväl utförande- som totalentreprenad inklusive projektering. Styrelsen kommer att 
utvärdera alternativen och återkomma med information i Långvindsbrev. 
 
Stämman beslutade enhälligt 
att med styrelsens yttrande anse motionen besvarad. 
 
3. Vattenledningarna på Korsholmen samt hjärtstartare 
Motion av Broberg, Falk, Vanrop och Tällberg på Laxstigen. Torbjörn Englund gick igenom och motiverade 
styrelsens svar gällande fondering och förnyelse av vattensystemet inom GA 3 samt varför styrelsen inte anser 
att en hjärtstartare ska införskaffas. 
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Stämman beslutade  
att med styrelsens yttrande anse motionens del om fonderingar besvarad samt att en hjärtstartare inte ska 
inköpas. 
 
§ 12 Ersättning till styrelse och revisorer 
Valberedningens representant Ove Nygren föreslog oförändrade ersättningar för styrelsen och dess ansvariga, 
förutom rabatt på samfällighetsavgiften som föreslås öka med 700 kronor till 2 000 kronor. 
 
Eftersom Bo Sjöberg lämnar styrelsen, innebär det de facto att hans ersättning som vattenansvarig minskar 
med 3 000 kronor. Mot den bakgrunden föreslog Jörgen Bengtson 6 000 kronor som ersättning till 
vattenansvarig som inte är ledamot eller suppleant i styrelsen. 
 
Fråga av Magnus Kempe, Renlavsstigen: 
Har valberedningen jämfört ersättningsnivåerna med andra likartade föreningar? Dessa ersättningar verkar 
mycket låga. 
 
Svar från Ove Nygren: 
Inga undersökningar har gjorts. Kanske finns anledning att göra det senare. 
 
Stämman beslutade 
att betala ersättning till ordförande på 8 000 kronor; 
att betala ersättning till vice ordförande på 5 000 kronor; 
att betala ersättning till sekreterare på 4 000 kronor; 
att betala ersättning till kassör på 4 000 kronor; 
att betala ersättning till övriga styrelseledamöter på 3 000 kronor; 
att betala ersättning till vattenansvarig på 6 000 kronor; 
att betala ersättning till assistent till vattenansvarig på 1 000 kronor; 
att styrelseledamöter, styrelsesuppleanter och revisorer samt ansvariga har rabatt på samfällighetsavgiften på 
2 000 kronor; 
att ersättning för arbete utöver det ordinarie ska beslutas i förväg av styrelsen och uppgå till 100 kronor per 
timme. 
 
§ 13 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
Kassör Sven Sjöberg föredrog styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 2015/2016. 
Förslaget finns i sin helhet angivet i Långvindsbrevet nummer 2, juni 2014. 
 
Jörgen Bengtson påpekade att medlemmarna som vill ha vintervatten snarast bör anmäla önskemål om detta, 
eftersom det påverkat lantmäterikostnaden och utdebiteringen per fastighet. 
 
För år 2015/2016 föreslår styrelsen en budget, som ger ett driftsresultat om 162 000 kronor. Inklusive 
fonderingar för nytt vattensystem om 485 000 kronor, blir det totala resultatet före fonderingar 647 000 kronor. 
I underhålls- och förnyelseplanen framgår framtida underhåll med mera.  
 
Utdebiteringen för driften höjs för GA 4, där en höjning sker av egna kapitalet så det blir positivt, och för GA 5 
med fondering för eventuella nya toaletter med mera. Fonderingen för nytt vattensystem på Etapp 2 (GA 3) 
föreslås bibehållas på 1 000 kronor. För Etapp 1 (GA 2) kommer fonderingen för nytt vattensystem att bli 1 500 
kronor för fastigheter med sommarvatten som vill ha vintervatten samt 1 050 kronor för fastigheter som vill ha 
fortsatt sommarvatten och för fastigheter med ”gammalt” vintervatten. För fastigheter med ”nytt” vintervatten 
blir fonderingen 0 kronor tills deras nedlagda kostnader är betalda. Utdebiteringen för Snäckenvägen föreslås 
bli 430 kronor för fritidsboende och 1 290 kronor för fastboende. 
 
Inlägg från Hans Westelius, Fornstigen: 
Fastboende betalar tre gånger så mycket som sommarboende i vägavgift. Då besöksfrekvensen under icke 
sommartid sannolikt kommer att öka med kommande vintervatten kanske man ska tänka till om detta. 
 
Svar från Sven Sjöberg: 
Utdebiteringen följer de förrättningsregler som gäller. 
 
Långvinds samfällighetsförening får statliga och kommunala bidrag för Saltpannevägen, Kråknäsvägen och 
Fornstigen. Snäckenvägens samfällighetsförening får motsvarande för hela Snäckenvägen ut till Korsholmen. 
Dessa bidrag minskar den totala kostnaden. 
 
Sven Sjöberg föredrog intäkts-, kostnads- och fondavsättningsbudgeten för verksamhetsår 2015/2016 
relaterad till respektive gemensamhetsanläggning (GA).  
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Stämman beslutade  
att godkänna styrelsens förslag till utdebitering för räkenskapsåret 2015/20165, med följande avgifter per 
fastighet, inklusive fondering för nytt vattensystem: 
 
För Etapp 1, fastigheter som i dag har sommarvatten 
Bebyggd tomt med fritidsboende som vill ha vintervatten: 4 160 kronor, inklusive fondering 1 500 kronor; 
Bebyggd tomt med fritidsboende som vill ha sommarvatten: 3 710 kronor, inklusive fondering 1 050 kronor; 
Bebyggd tomt med fastboende som vill ha vintervatten: 5 020 kronor, inklusive fondering 1 500 kronor; 
Bebyggd tomt med fastboende som vill ha sommarvatten: 4 570 kronor, inklusive fondering 1 050 kronor; 
Obebyggd tomt som vill ha vintervatten: 1 930 kronor, inklusive fondering 1 500 kronor; 
Obebyggd tomt som vill ha sommarvatten: 1 480 kronor, inklusive fondering 1 050 kronor; 
 
För Etapp 1, fastigheter som i dag har vintervatten 
Bebyggd tomt med fritidsboende i ”gamla” vattensystemet: 4 060 kronor, inklusive fondering 1 050 kronor; 
Bebyggd tomt med fastboende i ”gamla” vattensystemet: 4 920 kronor, inklusive fondering 1 050 kronor; 
Obebyggd tomt i ”gamla” vattensystemet: 1 480 kronor, inklusive fondering 1 050 kronor; 
Bebyggd tomt med fritidsboende i ”nya” vattensystemet: 3 010 kronor, ingen fondering; 
Obebyggd tomt i ”nya” vattensystemet: 430 kronor, ingen fondering; 
 
För Etapp 2 
Bebyggd tomt med fritidsboende: 3 810 kronor, inklusive fondering 1 000 kronor; 
Bebyggd tomt med fastboende: 4 670 kronor, inklusive fondering 1 000 kronor; 
Obebyggd tomt: 1 430 kronor, inklusive fondering 1 000 kronor; 
Tomter (209 stycken) ägda av Elisabeth Morath: 6 kronor, ingen fondering; 
 
att godkänna styrelsens förslag till budget för GA 2 för räkenskapsåret 2015/2016; 
att godkänna styrelsens förslag till budget för GA 3 för räkenskapsåret 2015/2016; 
att godkänna styrelsens förslag till budget för GA 4 för räkenskapsåret 2015/2016; 
att godkänna styrelsens förslag till budget för GA 5 för räkenskapsåret 2015/2016; 
att godkänna styrelsens förslag till sammantagen budget för hela samfälligheten för räkenskapsåret 
2015/2016. 
 
§ 14 Val av revisorer jämte revisorsuppleanter 
Valberedningens representant Ove Nyberg föreslog omval av Peter Grönström, Tjäderstigen, och Anders 
Järnkrok, Orrstigen, som revisorer samt omval av Jonas Broström, Renlavsstigen, och Tommy Karlsson, 
Älgstigen, som revisorsuppleanter. 
Stämman beslutade  
att till revisorer på ett år välja Peter Grönström och Anders Järnkrok; 
att till revisorsuppleanter på ett år välja Jonas Broström och Tommy Karlsson. 
 
§ 15 Val av styrelse, styrelseordförande och styrelsesuppleanter 
Valberedningens representant Ove Nygren föredrog förslag till ny styrelse, där kvarstående i styrelsen på ett år 
är Torbjörn Englund, Tjäderstigen, Sven Sjöberg, Svanstigen, Anders Kjellman, Rävstigen och Margaretha 
Holmgren, Fornstigen. Britta Englund och Bo Sjöberg, båda Svensviksvägen, har avsagt sig omval. Förslag till 
ordförande på ett år: Torbjörn Englund. Förslag till ledamöter på två år: Elisabeth Bystedt (omval), Tärnstigen, 
Anders Björkman (omval), Byhedsstigen och Tord Karlsson (omval), Strandstigen. Förslag till suppleanter på 
ett år: Per Eriksson (omval), Öringstigen, Hans Westelius (omval), Fornstigen, Pia Wallin (omval), Älgstigen, 
Jan Evaldsson (nyval), Älgstigen och Gösta Strömberg (nyval), Rävstigen. 
Stämman beslutade enhälligt 
att styrelsen ska bestå av sju ledamöter och fem suppleanter; 
att till ledamöter på två år välja Elisabeth Bystedt, Anders Björkman och Tord Karlsson; 
att till styrelseordförande på ett år välja Torbjörn Englund; 
att till ersättare på ett år välja Per Eriksson, Hans Westelius, Pia Wallin, Jan Evaldsson och Gösta Strömberg. 
 
§ 16 Val av valberedning 
Som ledamöter i valberedningen föreslogs omval av Ove Nygren, Tjäderstigen, Carina Ravnsborg, Orrstigen,  
Lennart Sundberg, Ejderstigen och Jorma Saarela, Lodjursstigen. 
Jörgen Bengtson föreslog att arbetet med utkast till arbetsordning för valberedningen, som tagits fram men inte 
skickats ut till medlemmarna, skickas ut som beslutsförslag till nästa årsstämma.  
Stämman beslutade 
att valberedningen ska bestå av fyra ledamöter; 
att till ledamöter i valberedningen välja Ove Nygren, Carina Ravnsborg, Lennart Sundberg och Jorma Saarela; 
att till sammankallande välja Ove Nygren; 
att en arbetsordning för valberedningen, som årsstämman 2013 beslutade om, ska tas fram för beslut på nästa 
årsstämma. 
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§ 17 Övriga frågor 
Bo Sjöberg påpekade att vattenförbrukningen under den senaste tiden vida överstiger normala tillstånd; risk 
finns att vattenverket överbelastas. Han vädjar därför att man ska sluta ha på bevattning av gräsmattor. 
 
§ 18 Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 
Stämman beslutade 
att stämmoprotokollet ska finns anslaget på föreningens anslagstavla vid sommarbutiken senast den  
5 augusti 2014 och samtidigt publiceras på föreningens webbplats, www.langvind.se. 
  
§ 19 Avslutning 
Stämmoordförande Jörgen Bengtson tackade styrelsen för gott arbete och de närvarande för visat intresse 
samt förklarade stämman avslutad. 
  
Vid protokollet  
 
 
 
 
Margaretha Holmgren 
sekreterare  
 
 
 
Justeras 
 
 
 
Jörgen Bengtson 
mötesordförande 
 
 
 
 
 
Inger Backman  Owe Westerlund 
justerare   justerare 
	  


